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Referat af bestyrelsesmøde onsdag, den 5. oktober 2023 kl. 18.15 i klubhuset 
Tilstede fra bestyrelsen: Martin Jacobsen (MJ), Christina Jørgensen (CJ), Torben Vestergaard (TV), Torben 
Jørgensen (TJ), Cecilie Krause(CK) (ref.), Troels Nørgaard (TN) & Per Nielsen (PN) 

 
Afbud: Torben Grünheit  
 
Rasmus Sivert (RS) - Gustav Rysgaard (GR) – Thomas Elmar (TE) 
 

 
Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

 Dagsorden godkendt og følgende tillæg tilføres. 

a) TE aflysning af trænermøde d. 3/10-2023 

b) Vintertider og processen omkring 

c) Drøftelse indlæg FB trænerapp træner/holdleder 

d) Baggrund for fremrykkelse af planlagt orienterings,- dialog møde træner/holdleder   

2. Opfølgning punkter 
a) Gennemgang og status på punkter fra sidste møde – nedenstående er særligt at bemærke 

 Opstart af Good Gaming Cafe Jyllinge E-sport (onsdage 19.00-21.00) 

 Hjertestarter RS vender melder dato ud til træner/holdleder og bestyrelse. 

 Synlighed af bestyrelse, Der blev taget godt i mod TG som var rundt til træninger 12/9-23, 

 PN kommer på rundtur på banerne torsdag den 12/10-23 
 Eksponeringsplan - PN og RS vender tilbage med forslag senest primo november 

 Budgetmøde MJ, TV, TG, TJ afholdes ons. Den 15/11-23 kl.18.30. 

 Webside projekt TG, Rasmus og Gustav skal skydes i gang og forventes at kunne præsenteres 
primo 2024 

 Oprettelse af Klub100 er kommet godt fra start - Overskud herfra skal går til børne og ungdom 

 Skærme i klubhus arbejdes der videre med af RS og GR – forventes klar ultimo oktober 

 Industrivaskemaskine og tørretumbler er undervejs TE. 
 

3. Aktiviteter og beslutninger 
a) MJ informeret omkring mulighed for kaffe- og sodavandsautomat, TJ følger op og indhenter tilbud 
b) Tribune: MJ har været i længere dialog med kommunen og bestyrelsen godkendte at 

en ingeniør kigger på godkendelse og alternativ tilladelse til udbygning af 
eksisterende  

c) Valg til bestyrelse 2024 og TV, TG, CJ og TN er på valg – De melder tilbage til MJ om genopstilling 
senest medio november. CK har stillet sig til rådighed som bestyrelsesmedlem og der tages senere 
stilling til dette, CK fortsætter som suppleant. 

d) Fyrværkerisalg MJ har afholdt møde med JSK og overskuddet deles 50-50. JFC’s overskud fra 
fyrværkerisalg skal fremadrettet, øremærkes/fordeles med 75 % som fast skal tilgå årgang. U13 og 
U14 til fælles holdtur. Bestyrelsen godkendte dette. Der kommer vagt på til dette års salg af 
fyrværkeri. Desuden enighed om fælles leje af mobil LED skærm. 

e) Jyllinge e-sport mangler en driftsansvarlig, der skal søges på sociale medier, lykkes dette ikke 
pr. 31/12-23 Overvejes det fra bestyrelsen side om at lukke projektet ned. 

 



f) MJ har fremskudt og indkaldt til Dialogmøde med holdleder og trænerne mødet er fastsat til 
onsdag den 12/10-23 kl. 19.30 i klubhuset. 

 
g) Sportsligt fokus, der er efter planen skabt et økonomisk fundament og bestyrelsen kan derfor 

nu efter planen - sætte mere fokus på det sportslige og i særdeleshed på børne- og 
ungdomsfodbold. 

  
h) Frivillige, der skal sættes ekstra ind både for rekruttering af trænere og frivillige. PN og RS har 

søsat et nyt tiltag, som hjælper med klargøring af det nye stadion. CK kigger ind i en endnu et 
nyt koncept – frivilligbank. 

 
i) Organisation og ændringer er i proces og bestyrelsen drøftede at RS indtræder som souschef 

(dagligt ansvar og klubkontakt reference og nærmeste foresatte formand MJ) således skal 
kommunikation, koordinering og organisation, blive mere gennemskuelig og effektiv. Det er 
ligeledes påtænkt at Gustav får en ny profil med fokus på afvikling af JFC’s egne stævner, 
kompetence træning, fodboldskoler, klubture og webside mv. GR reference og nærmeste 
foresatte er souschef RS og formand MJ 

  
j) MJ forslog desuden at tiden er kommet til at samle nogle af udvalgene således vi ender med 

4 effektive udvalg, så de kan synliggøres bedre. Desuden ønsker MJ at det sportslige udvalg 
skal have en repræsentant fra både børne, ungdom og seniorafdeling. 

 
k) MJ arbejder videre med plan/aktivitet omkring jubilæum.  

 

4. Regnskab og medlemmer 

 TV informeret om at regnskabet for 1. halvår 2023 følger stort set budget 

 Tilgang af +80 nye medlemmer siden primo 2023. 

 TG skal rykke for manglende kontingentbetalinger. 

 CK hjælper TG med rigtige indmeldelses muligheder af årgange på hjemmesiden. 

 

6. Eventuelt 
Næste bestyrelsesmøde tirsdag, 21. november 2023 kl. 18.15 
Vicevært for fjernet askebæger foran bygning – Da området er gjort til røgfrit miljø INDE og UDE  


